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Abstract (en)
A sales package (1) or holder, consisting of an integral card-type cardboard or paperboard part (2) made of thin, foldable material for the visible
display of at least one article (8, 25, 32, 52), at least one region which projects from the plane of the card-type part (2) holding the article, is to be
produced with less use of cardboard or paperboard material. This is achieved in that the card-type part (2) is of single-layered construction and has
at least one element (3, 4, 15, 15'), which projects like a flap in the shape of a tongue, preferably approximately at right angles, from the card-type
part (2), with a receiving opening (6, 7; 7'; 7") for the article (8, 25, 32, 52), the edge of said element forming a stop region for the article. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Verkaufspackung (1) bzw. Halter bestehend aus einem einteiligen kartenartigen Karton- oder Pappteil (2) aus dünnem, falzbarem Material
zur sichtbaren Darbietung mindestens eines Gegenstandes (8, 25, 32, 52), wobei zumindest ein aus der Ebene des kartenartigen Teiles (2)
hervorstehender Bereich den Gegenstand hält, soll mit einem geringeren Verbrauch an Karton- oder Pappmaterial hergestellt werden. Dies wird
dadurch erreicht, daß das kartenartige Teil (2) einlagig ausgebildet ist und mindestens ein klappenartig-zungenförmig, vorzugsweise annähernd
rechtwinklig, aus dem kartenartigen Teil (2) hervorstehendes Element (3, 4, 15, 15') mit einer Aufnahmeöffnung (6, 7; 7', 7'') für den Gegenstand (8,
25, 32, 52) aufweist, deren Rand einen Anschlagsbereich für den Gegenstand bildet. <IMAGE>
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